
 

 

 

 

 

 

 

 

Konta kt  

Sagsansvarlig: 

Tina Mandrup 

Skolen på Herredsåsen  

Telefon, direkte: 59 57 05 05  

Kalundborg Kommune 

Klosterparkvej 175 

4400 Kalundborg  

www.herredsaasen.dk 
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DATO 

20.10.2019 
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   Referat 

17.00 Faste punkter  

 

 

 

 

1. Godkendelse af dagsorden 
2. Skriv til Skoleporten 
3. Meddelelser 

 

a) Formanden 

b) Ledelse 

c) Medarbejdere 

d) Elever 

e) Andre 

1. Dagsorden godkendt 

2. Skriv til skoleporten 

3. Meddelelser 

 

a) Ingen 

b) Aula på nov.SB-møde. Evt. kigge på SB-principper 

vedr. kommunikation mellem skole/hjem. 

5 forældre har taget imod kaffemøde med Tina. 

Gode og konstruktive samtaler. 

Pæn interesse for afdelingslederstillingen. 

Næste SB-møde d. 19. nov. Rykkes til kl. 18. 

c) Omstillingen til Aula giver fordele og ulemper. Det 

sene efterår er typisk en travl tid på skolen.  

d) Ingen 

e) Ingen 

 

17.20 Punkter til høring/beslutning  

 Støtteforening til indkøb af Arne Hauge 
Sørensen maleri 

Støtteforeningen består af tidligere ansatte på Herredsåsen. 

Støtteforeningen anmoder skolebestyrelsen om lov til at lave en 

indsamling blandt forældre m.fl. så ”Svanen” kan erhverves fuldt 

ud.  

Skolebestyrelsen godkender anmodningen.  

17.20 Punkter til drøftelse  

17.20 

 

 

 

 

Kantinebestyrelsen 

Input til drøftelse v. Jannie  

 

 

 

Kantinebestyrelsen 

Gitte er alene i kantinen. Der vil derfor være fokus på dagens ret i 

stedet for de forskellige brød mm.  

TMA undersøger om et par af de ældste elever kan være med til 

at ekspedere.  

MØDEDATO 

Torsdag d. 24.10.2019 kl. 17.00-19.00                                                      
 

STED 

Mødelokale 1 

 
INDHOLD 

Skolebestyrelsesmøde  

Forplejning: Sandwich 
DELTAGERE:  Skolebestyrelse, skoleleder, viceskoleleder, SFO-leder                                                            

AFBUD/FRAVÆRENDE:     Laura og Fatima har meldt afbud pga. praktikophold.                                                                                                                                                      

MØDELEDER: Formand                                                                                                                                                                            

REFERENT: Viceskoleleder 

 

https://kalundborg-my.sharepoint.com/personal/tima_kalundborg_dk/Documents/5%20Skoleår%202019%202020/SB/www.herredsaasen.dk
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17.40 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

18.00 

 

 

 

 

Udearealer v. Lars 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Værdigrundlag 

Genoptagelse af det foreløbige arbejde 

med udarbejdelse af nyt værdigrundlag.  

Tillige mulighed for, at de mindste kan købe før de ældste.  

Mulighed for opstilling af boks/pose til pantindsamling bl.a. i hus 

3. 

 

Udearealer v. Lars 

Der er store huller i trapperne langs gavlene. Desuden er flere 

ting ramponerede. Vedligehold af legepladsen er overgået til 

team-ejendom.  

SFO-leder, Solveig har kontaktet team-ejendom. 

Teknisk drift og service vil fremover have ansvaret for sikkerheden 

på udearealerne.  

Mindre udbedringer/vedligehold skal udføres af team-ejendom. 

Nedrivning og bortskaffelse af materiale team-ejendom 

Større reparationer ligger under skolen.  

 

Værdigrundlag 

Værdigrundlaget drøftes fortsat. 

18.30 Punkter til orientering  

 Evaluering af deltagelse i 
forældremøder v. formand 
 
 
 
 
 
LEAPS-status v. ledelsen 
 
 
 
 
Budget og forventet regnskab ’19 v. 
skoleleder 

Evaluering af deltagelse i forældremøder v. formand 

Skolebestyrelsen har på forældremøderne fortalt om bestyrelsens 

arbejde på det generelle niveau og hvad SB kan bruges til.  

Der bliver stillet spørgsmål til skolens mobbepolitik, der drøftes 

igen.  

 

LEAPS-status v. ledelsen 

Nyligt godt overståede 2. fremvisninger 

Personalet er lige nu på ugekursus og topengagerede.  

 

Budget og forventet regnskab ’19 v. skoleleder  

Udsat til næste gang. 

18.55 Eventuelt  

  Elevrepræsentanterne efterspurgte ved sidste møde muligheden 

for at genoptage kageordningen. SB drøfter dette og foreslår 

andre tiltag, der virker trivselsfremmende. Kostpolitikken 

fastholdes bl.a. pga. forældrehenvendelser med bekymringer om 

sundhed/vægt mm.  

19.00 Referat til godkendelse  

   

 

Punkter til næste møde tirsdag d. 19. november 

• Direktør Michael Gravesen - bestyrelsesrundtur 


